
Referat af møde i Baaring Banke Lokaludvalg 

Placering: Båring skole 

Dato: 20/1 2025 

Klokkeslæt: Kl. 19.00 – Ca. 21.00 

 

Tilstede: Line Busk, Jens Andersen og Marianne Kyed 

Afbud: Per Eriksen, Alex Buchwald og Amalie Bergholdt. 

Gæster: Stefan Nielsen og Lars Åge fra Kærbyholm 

Referent: Marianne Kyed 

 

- Godkendelse af referat 

  Vi har godkendt det, men vi gør det ikke på den måde 

fremover. 

 

- Evaluering af nytårskur 

Vi skal have flere på listen, der mangler nogle fra    

erhvervslivet 

Lidt mere afslappet stemning måske lidt jazz i 

baggrunden næste år. 

Ved invitationen skal vi påpege, at dem der tager ordet, 

skal bringe nyt frem i deres tale. 

1,5 til 2 timer er max tid 

Vi skal huske at ligge det op på infoskærmen ( måske) 

Vi er skal overveje om det skal åbnes op for alle, og det 

tænker vi fortsat over. 

Måske skal det ligge i 2. weekend i året, lørdag er fint 

nok. 

 

- Vinterbadeklub/saunahytte, v molen. 

Undersøgelse af muligheder, evt. nedsætte et 

ad hoc udvalg 

 

- Vi kigger på Din GEO for, at se om der ligger nogle 

gamle fundamenter/sokler om vi kunne vinde hævd på 



Side 2 

for at etablere en sauna på ved Molevej. Mere info 

måske i Daisy, Arkivalieonline og Statens Arkiver 

 

- Marianne tager kontakt til Erik Møller for han har 

noget viden omkring forholdene og rettigheder. 

- Stefan, Amalie og Marianne vil gerne arbejde videre 

med projektet, vi ligger det samtidig op i de lokale 

facebookgrupper, måske er der nogen, der er 

interesserede i at arbejde sammen med os. 

 

- Forslag til datoer for møde med Kommunen 

vedr. grøn trepart, ved Rasmus Dalhoff Skaar, 

projektleder for arealomlægningsplan, se 

vedhæftede 

Datoforslag torsdag d. 27/2, mandag d. 10/3 og tirsdag 

d. 11/3, vi vælger torsdag d. 27/2 

 

Status på projekter.   

-  Solcellepark Ægypten: 

Vi har diskuteret det længe, der er koblet en 

lokaludviklingskonsulent på, som skal hjælpe med 

processen, det er stadig kommunen der styrer 

processen, det er Line og Jens der deltager fra lokal 

   Jens deltager i mødet d. 22. januar med 

lokaludviklingskonsulenten, de nærmeste naboer og 

lodsejerne. 

 

- Fællesskabshuset: 

Der er ikke rigtigt sket noget, vi venter på 

byggetilladelsen fra kommunen, som har nogle 

problematikker omkring de handicappede. Realdania 

vil søge dispensation hos kommunens udvalg for 

handicappede.  

Vi kunne godt ønske os en mere serviceminded 

indstilling, vi har faktisk været heldige i byen, at få et 

gratis hus til rådighed, og så føler vi os nærmest 

modarbejdet fra lokalt hold. 

 



Side 3 

 

 

- Home Stay-konceptet: 

Amalie og Marianne arbejder få at få samlet folk, så man 

kan få skabt et koncept, interesserede er stadig 

velkomne til at komme på banen. 

 

- Møde datoer for det næste år, dato for 

generalforsamling. mm. 

- Generalforsamling mandag d. 17. marts kl. 19.00 

- Næste møde i udvalget mandag d. 17/2 

- Debat om vi kan hæve antallet af medlemmer og 

øremærke dem til f.eks. beboere i Roerslev, hvor vi 

savner en repræsentant fra.  

- Vi tager vedtægtsændringer på mail inden næste møde, 

fordi de skal med ud med indkaldelsen. 

 

Evt. 

- Konference i Ringe med titlen:  Landsbykirkens 

Fremtidige rolle, d. 6. marts på Midtfyns Gymnasium, 

pris 395 kr. der er tilmeldingsfrist lørdag d. 1. marts, 

umiddelbart er Amalie, Line og Marianne interesseret, 

men finansiering er ikke på plads.  

- Orientering om forestående stiplaner i byen og til Nr. 

Åby v. Jens 

- Skolen vil inden sommerferien etablere 

fodgængerovergang, så de kan få lov at etablere 

skolepatrulje. 

 

  
 

 


